
Maj, mladost in delo
Predsedstvo občinske mladine je na svoji zadnji

seji ocenilo potek štafete v občini, člani predsed-
stva so se dogovorili tudi o organizaciji tedna
mladih Vičanov in o obeležitvi dneva mladosti.
Beseda pa je tekla tudi o brigadah, ki so celoletna
skrb mladine ter o evidentiranju za funkcije v
občinskih organih ZSMS.

V oceni predsedstva je bila organizacija spreje-
ma in predaj štefete v občini zadovoljiva, vse
skupaj je motil le prezgodnji prevzem štafete za
celih dvajset minut Mladinci, ki so nosili štafetno
palico so bili sicer pripravljeni, nositi so jo morali
bolj počasi, ker je na osrednjo prircditev v mesto
le morala priti točno. Namesto teka je bila hoja in
to je malo spremenilo vzdušje pri mladih in ne-
strpnih nosilcih, ki so čimprej in čimbolje želeli
opraviti svojo dolžnosl. Vseeno pa je z njihovo
pomočjo in razumcvanjcm uspclo štafeto predati
mladim iz občinc Center, v času, kot jo bilo
predvidcno po časovnici.

Stafcta jc šla skozi tisočc mladih rok in jc svojo
pot zaključila 25. maja v Beogradu.

2') mladih iz našc občine pa jc odšlo v Beograd,
kjer so si oglcdali osrcdnjo proslavo, žal pa se jih
jc za ta ogled iz osnovnih organizacij prijavilo
manj kol prcjšnja lcta, saj jc cnajsl mcst ostalo
proslih.

Brigade spet nepopolne? .
[Jau mladosti bo za nami in spct bodo skrbi z

organizacijo brigad. Vodslvo občinskc mladinc sc
na vsc načinc trudi pridobili Oim vcč brigadirjcv.
Stanjc jc vseen« za.strašujočc. V prvo brigado, ki

bo 4. junija odšla v Istro se je prijavilo šele 12
brigadirjev, za Ljutomer le eden, za Neretvo pa
devet in še od teh jih je večina iz ostalih ljubljan-
skih občin. Kako to, da se ponovno srečujemo s
tem problemom, ko pa predsedstvo namenja veči-
no svojih sej in aktivnosti pripravatn in organiza-
ciji brigad, zadnje leto pa tudi druge DPO poizku-
šajo izboljšati stanje, ki je že več let nezavidljivo.
Iz srednje šole za računalništvo so želeli vsi učenci
iz enega razreda na akcijo, a zaradi obvezne učne
prakse ne smejo. Pa si postavimo drugo vpraša-
nje. kdo bo sploh še lahko šel na delovne akcije?
Srednješolci bodo zaradi obvezne prakse intere-
senti le za brigado v avgustu, v delovnih organiza-
cijah se izgovarajo s težko gospodarsko situacijo,
v krajevnih skupnostih, posebej vaških imajo
kmetje poleti dovolj dela doma, študentje pa si
bodo spct raje zaslužili kak dinar preko študent-
skega servisa.

Vodstva v osnovnih organizacijah mladine se
po mnenju prodscdstva šc vse premalo pogovarja-
jo o brigadah in obiski članov iz Centra za MDA
pri njih jim nc bodo vcliko pomagali, čc siimi nc
bodo odkrili možnosti, kakocvidcntirati vsaj cnc-
ga brigadirja. Saj bo dovolj, brigadc b<Klo tako
popolne, čc vsaka OO ZSMS cvidcntira vsaj cnc-
ga inlailiiica

Prcdscdstvo ()K ZSMS jc odprlo pustopek cvi-
dentiranja /a organe, komisije, centre, <>vele in
individualne funkcijc pri »bčinski konferenci
/SMS, ki bo Irajal do 20. sc-plvmbra. Navadiu> jc
scplcmbra bolj nialo Oasa in zato jc najholjc, da
cvidcnliratc iiiožno članc /c prcd počitnicami.
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